
Kursistrådsmøde d. 23.09.2024 kl. 11.20-11.55, i V250  

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Signe 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Valg af mødeleder og referent  

Neel er mødeleder og Hanne referent. 

 

3. Præsentation af fremmødte 

 
Sofie (trivselskoordinator) 
Mette (leder),  
Hanne (lærer) 
Anita (Rektor) 
Lea og Cecilie (mentorer) 
 
Signe (2.N): Næstforperson 
Nelle (2. T): Forperson 
 
Der er kursister fra disse klasser: 

1. år:  N, I, J, Y, Z 
2. år. T , S  
3. enkeltfag: 1 

 
I alt: 13 kursister 

 

4. Velkommen tilbage!! 

 

5. Hvem er vi?  
 
Anita (rektor) fortæller, at det betyder meget for skolen, at 
kursisterne er aktive i kursistrådet. Anita deltager i alle de møder, 
hun kan, så hun kan følge med i, hvad der bliver talt om – og hvad 
der er behov for.  
 
Neel fortæller lidt om, hvad kursistrådet laver, og at der sidder 2 
kursister  i Bestyrelsen. (Neel og Signe) 
 



6. Opsamling fra sidste år  
 
Der kommer til at blive opstillet nogle maskiner med gratis 
hygiejneprodukter til kvinder på 1. og 4, sal.  
 
Måske kommer der en fotokonkurrence, hvor man kan vinde et 
kamera. Hanne undersøger, om præmierne stadig er der.  
 
Der er håb om, at nogle vil arrangere en bordfodboldkonkurrence. 
Det er kommet nye borde: 1 står i kantinen – og 1 står i 
studiesalen.  
 
 

7. Jeres ideer og interesser  
 
Der er ønske om bordtennisborde udenfor. 
 
Hvordan var Berlinturen? 
En siger: Det var rigtig fedt. Engagerede oplægsholdere. Nogle 
syntes skolebesøget var godt, andre at det var kedeligt.  
 
3 kursister fra 1. J og I vil starte en ny klub, der hedder ”et band”. 
For alle der gerne vil spille musik – og øve.  
Der er møde i Studiesalen tirsdag d. 24.9. for dem der har lyst. Kl. 
15.30 i studiesalen. 
 
En kursist vil gerne starte en Cos-play-klub. Det er i gang med at 
blive planlagt. 
 
En kursist spørger: Hvorfor holdes fester i kantinen og ikke i 
Studiesalen? 
Anita siger, at der er flere grunde – Studiesalen er meget stor og 
folk spredes rundt. Der er også angst for, at folk kan falde på 
trapperne.  
Gulvet på senen i Studiesalen er meget skrøbeligt. Gallafesten 
bliver nok i studiesalen.  
 
En kursist foreslår, at der kan opstille skoleskabe, som man kan 
leje. Nogle kursister kommer langt fra – f.eks. er der mange i 
ordblindeklasserne, som ville have gavn af et skab i klasserne. 



Neel fortæller, at det har været oppe flere gange – der er 
problemer med brandfare, og der er andre praktiske problemer.  
 
Mange vil gerne have bordtennisborde – også indenfor. Så de kan 
bruges om vinteren. Der kunne evt. stå et bordtennisbord i 251 i 
stedet for et bordfodboldsbord.  
 
Kunne gården udenfor være hyggeligere – med mere 
loungemøbler. 
Anita foreslår at lave et lille udvalg til baggården. Fremover bliver 
der nok også et udendørsområde udenfor biblioteket.  

 
Evt.  
Ida-Mari (lærer) fortæller, at der er en læseuge i uge 41. 
Hvor der er fokus på at læse – nogle klaser er tilmeldt til 
læseugen.  
Der kommer også forfatterbesøg. 
Det er lærerne, der kan tilmelde sig til ugen. Så sig det gerne til 
din lærer. 
Husk, at der også er bibliotek på 1. sal, som alle kan bruge.  
 
Hvis man har planer om at starte en klub, kan man altid kontakte 
Mette Brynaa Hansen, der er leder. Hun sidder i lokale 302. Du 
kan også skrive til hende på: meha@kvuc.dk 
 

 
Ideer til næste møde:  
 
Nyt om klubber 
 
Hvordan kan baggården indrettes? 
 
Valg af forpersoner til kursistrådet. 

mailto:meha@kvuc.dk

